锦鲤的种类

锦鲤分为80多种,在这里向大家介绍最具有代表性的18种。



white markings, Black pattern changes with the ACRES OF REAL PROPERTY.

A Mai with helliant white

HARROS-HYVERN.

A Kohaku with glittering

scales like a brilliant

MENTANGEMENTO.













or polden pattern on a MANAGEMENT COMMERCIAL ※不可定位を取扱し 国は複样的会補的報告。



A Showa without scales 积和和德国领电文配的品种。



Tanchin Kohaku

A white Koi with only one 头部有国形红色纹样的鲤鱼。

Nishikigoi-no-sato in Ojiya 小千谷市绸缎鲤鱼故乡的介绍

The facility contains a data room, a building for dienlaving Niehikigoi and a Japanese garden on site. Visitors can enjoy various kinds of Nishikigoi throughout the year. The Japanese garden is usually closed between December and April due to heavy snow.

「小千谷市绸缎鲤鱼故乡」由资料展示室、观赏栋、日本庭院 构成 汶里拥有无论何时都可以现觉细维铜鱼的观光设施。 时日本庭院从12月到4月因为下雪关闭。

Here you can find the explanation of the origin of Nishikigol, details about the process of improvement from Wagni to Nishikigoi, information on identifying the numerous type of Nishikigoi and describing their various charms, and information on breeding skills is provided in both Japanese and English, A video on cultivation and on koi shows car

There are four parden ponds ar

two waterfalls in the garden. Visitors

eyes can be amused by the

consigned kol-in the ponds and

庭院由4个莲油和2个瀑布构度从4月

th 40 RH 11 El th it 42 90 M ST 66 65 W (II) 随各季书感开的花朵构成差上加差

flowers of the season.

的区景

also he seen here



初产生,到现在的变迁,以及品种 期間貿魚的魅力, 饲养方法等英文 设则。同时随时可以通过登相或品 理会等用求需要

ome enlanded Michigani born which were grown in Oilva are swimming gracefully in the ponds. 生成长的大绸缎鲤鱼、您可以看到 只有在原产地生长的优良的鲤鱼优 201 00 100 100 100 100 100 I



1	-	DA SE
7	60	
-	60	1
	9	1
Japanese Garden		宜品

лаг Nov. 9:00AM	~6:00PM	Dec Feb. 9	:00AM~5:00PM
Charge	of entrar	ice 入场价格	
Classification	分类	Personal 个人	Group 团体
Under 15 years old	15岁以下	¥300	¥250
Adult	成人	¥510	¥410
Under 6 years old	6岁以下	Free	

Dec. 29 ~ Dec. 31 Jan. 1 ~ Jan. 3

THE VARIETY OF NISHIKIGOL It is said that there are more than 80 varieties of Nishikipoi. Here are 18 representative varieties



Ojiya, Niigata

Nishikigoi no Sato

Jonai 1-8-22, Oiiva City, Niigata 947-0028 TEL 0258-83-2233

URL http://www.ojiyasunplaza.jp/njshikigoi

小千谷市



originating from the Asagi. and no black markings 黑色斑点. 的铁链, 也是最某大的铁链。

has Sumi on the face and at SE OLD BY A SERVICE SERVICE 体, 多然和胸軸頂膜有層色

Showa Sanshoku





OO ITO BORNINE

ARIE WARE

A indigo-blue Kol with a red bally and nectoral fins, and a light blue reticulation nattern WO SHIP SHEW BY THE 鱼鳞、腹鳍和胸鳍上有红色







A red nattern on a white background with an inding-blue retirulation GOODS - BUTGHE



WHITE PARTORISM



History of Nishikigoi

It is said that Nishikigoi first appeared in the early 19th century. People of Echigo (present Niigata Prefecture) who lived in the mountainous district were keeping carp for food and discovered colored carp that were born because of mutation. Their repeated improvement on carp brought about the birth of the beautiful Nishikigoi.

绵鲤的历史

锦鲤的第一次出现是在19世纪初初文化, 文证时期。当时新泻县的山涧部用干使 用而饲养的鲤鱼发生变异产生了有颜色 的鲤鱼颜色就这样继续繁殖演变和改良 产生了现在看到的,拥有美丽花纹的锦鲤。



Admiration of Nishikigoi

The beautiful figure, colors and markings are the three major factors in admiration. When fleshy koi with its magnificent figure and markings swims calmly, viewers can enjoy both its static and dynamic beauties.

锦鲤的鉴赏

锦鲤的鉴赏基本分为体形,色 彩和斑紋(斑型花紋)三个部 分。柔软的畅游的锦鲤的丰满 的体形和动作美,加上背上美 丽的画面,每一只都是一幅具



Nishikigoi and Oiiva City

The city of Ojiya, rich in culture and nature, is located in Nilgata. It is well known for their traditional industrial product, "Ojiya chijimi". The inquisitive spirit of the people of Ojiya was not confined to skillis in textile and extended to the improvement of Japanese carp. The quality of Ojiya-bred Nishikigoi is highly valued not only in the country but thoughout the world. In Ojiya, genuine hishikigoi grown with our traditional breeding skills and using the best quality water are waiting for you to see.

绵鲤和小千谷

新泻县小千谷是由于传统工艺品 (小千 各缩)等而传有声名的有着美丽的山涧 和深厚文化底值的县城。在新泻县小千 谷人手中研究和改良而产生了美丽的观 贯鱼。不管是在日本国内还是在海外小小 千谷的饰鞭都受到了很高的评价。在练 加上传统的社术才可以基列美丽的练倒 加上传统的社术对口以基列美丽的统制



Charms of Nishikigoi

Nishikigoi are omnivorous and can easily adjust themselves to their surroundings. Because of their long longevity, many people keep koi as companion for life. This living jewelry, called Kokugyo (national fish), has a large variety traits and colors. Their swimming manner overflows with a dynamic beauty.



DIAL Y ENGLY:

How to Keep Nishikigoi Nishikigoi can be kept either in a pond or an aquarium. A land area of between 15 and 35m' is most suitable, with about 3.3m' as the minimum amount.

绵鲤的喂养

編輯在3.3m"左右的场所中即可进行喂养但是,在大约15~35m"的场所喂养会产生最好的规党效果。同时,在庭院中搭配上莲花及玻璃水槽会在更偏于饲养的同时,为你的生活增添更多的情趣。